
Meer dan de helft van de natuurdata is gefingeerd

Aldus Jac Nijskens (voormalig ministerie van landbouw)....

“Er moet mij iets van het hart nu ik zie hoe de samenleving en economie op het platteland 
weggevaagd dreigt te worden, Toen ik werkzaam was bij het Ministerie van Landbouw zag ik hoe de 
natuurdata verzameld werden. Dus de data nog voordat kaarten gemaakt worden van de stand van 
de natuur.

Er werd gefraudeerd, meer dan de helft van de natuurdata is gefingeerd. Niemand zei er wat van. De 
ecologen waren vijanden van de boeren. Men liet ze echter hun gang gaan want ze hingen er destijds 
maar wat bij. Dat was in de jaren negentig al zo. 

Het meten van dier- en insecten soorten is veel moeilijker dan bijvoorbeeld het meten van de 
temperatuur met een thermometer. Men moet de velden in en de vogels, zoogdieren en insecten 
zijn goed verstopt, het is onmogelijk alles te zien. De tellingen zijn schattingen. 

Een telling is ook niet te controleren. Ik ken ecologen die op een terrasje de tel lijsten invulden. Dat 
kon want niemand gaat twee weken opnieuw de velden in om na te tellen of het klopt. 

De ecologen hebben veel baat erbij dat zoveel mogelijk diersoorten als bedreigd in de lijsten komen. 
Want dan is er veel geld beschikbaar voor hun vak. 

De agrarische sector wordt nu gegijzeld door deze ecologen. Niemand weet of de data van de stand 
der natuur kloppen. Als je er over begint kom je nergens, terwijl in de wetenschap verifieerbaarheid 
van data een strenge voorwaarde is voordat je conclusies mag trekken. 

Kortom de agrarische sector wordt hier een heel dik oor aan genaaid.”


